

國立臺北教育大學嚴重特殊傳染性肺炎健康關懷問卷

為配合中央因應嚴重特殊傳染性肺炎(COVID-19，武漢肺炎)之防疫政策，避免疫情於國內擴大，請您填寫本問卷，並於校門管制處出示身分證明文件核對，以利學校掌握校園疫情、落實各項防疫措施。務請據實填答，以免因隱匿或提供不實資訊而導致防疫漏洞。

進入校園日期/時間：_____年____月____日____時____分

1. 姓名：_____

2. 性別：男 女

3. 身分：本校教職員工生 (所屬單位/系所：_____)

洽公人士 (所屬機構：_____，

洽公單位：_____，聯絡人_____)

4. 身分證字號或護照號碼：_____

5. 聯絡電話/手機：_____

6. **最近 14 天內**是否出現以下症狀：

皆無

發燒(耳溫 $\geq 38^{\circ}\text{C}$ 、額溫 $\geq 37.5^{\circ}\text{C}$)

咳嗽

喉嚨痛

流鼻水、鼻塞

呼吸困難

肌肉或關節酸痛

頭痛

四肢無力

全身倦怠

其他症狀_____

※7. **最近 14 天內**是否曾去過以下國家或地區 (含轉機)？

未出國

中港澳

南韓

日本

新加坡

泰國

伊朗

義大利

德國

西班牙

法國

美國

其他，請列出：_____

8. **最近 14 天內**，您是否曾經進行居家隔離或居家檢疫？ 是 否

9. **最近 14 天內**，您的同住家人是否有進行居家隔離或居家檢疫？ 是 否

以上資料係依相關法令，基於傳染病防治目的所蒐集、處理或利用，本校將依個人資料保護法予以妥善保存，您可依個人資料保護法第三條規定行使相關權利。

※※本人親自填寫，並同意提供以上資料。簽名及日期：_____

NTUE Form for the Prevention of COVID-19

For the prevention of Severe Special Infectious Pneumonia (COVID-19), please complete this form and present your valid ID at the university entrance for verification.

Date(year/month/day) : _____ / _____ / _____ ; Time: _____

1. Full name : _____

2. Gender: Male Female

3. Identity: NTUE faculty/students/staff (Dept./office: _____)

Visitors

(Your institution : _____, Dept./office to visit: _____,

NTUE contact person: _____)

4. ID /Passport No. : _____

5. Contact number/Mobile : _____

6. **In the past 14 days**, have you had the following symptoms :

None

Fever (body temperature $\geq 38^{\circ}\text{C}$) Cough Sore throat

Running/stuffy nose Breathing problems Headaches

Muscle or body aches Weakness General malaise

Other symptoms (please specify): _____

7. **In the past 14 days**, have you been to the following countries/regions (including transit) ?

None

China, Hong Kong Macau South Korea Japan Singapore

Thailand Iran Italy Germany Spain

France U.S.A Others : _____

8. **In the past 14 days** , have you ever been under home quarantine? Yes No

9. **In the past 14 days** , have people living with you ever been under home quarantine? Yes No

Information above are collected, processed or used for the COVID-19 epidemic prevention. NTUE will properly protect your personal information and you are entitled to exercise the rights in relation to Article 3 of Personal Data Protection Act.

Signature/date : _____